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班級(Class)：N4                          舉行地點(Location)： 本校 School 

活動目標 (Target) 
 

 

⚫ 透過故事及品嚐應節食品讓幼兒認識中秋節的來源、習俗及慶祝方法。 

⚫ 透過親子花燈製作活動及猜燈謎活動，提升親子關係及感受節日歡樂。 

⚫ Through this activity, children can learn about the origin, rituals and celebration  

methods of the Mid-Autumn Festival.                                                                 

⚫ Improve parent-child relationship through parent-child lantern making activities. 

活動簡介 (Activity Overview) 
 

 

幼兒在親子中秋慶團圓活動透過有關中秋節的故事認識中秋節的來源、習俗及其慶祝方法。老

師亦提供水筆及鑽石貼紙，讓幼兒與家長合作製作花燈。完成後家長與幼兒可拿着花燈拍照打

卡留念及作提燈，歡度應節活動。此外，幼兒與家長一起品嚐楊桃、柚子、杮及雪梨等應節水

果及月餅，讓幼兒認識中秋節的傳統應節食品。最後幼兒與家長進行猜燈謎活動，籍此提升幼

兒的中文語文能力及邏輯思維，亦提供了機會給幼兒與家長有更多的親子對話時間。 

During the parent-child Mid-Autumn Festival activities, children learned about the 

origin, rituals and celebrations of the Mid-Autumn Festival through story telling. In 

addition, children and their parents tasted together with carambola, grapefruit, 

pomegranate and other festive fruits and mooncakes, allowing children to learn about 

the traditional festive foodies of the Mid-Autumn Festival. It also provided 

opportunities for children and parents to have more parent-child conversation time 

as they participated in lantern riddle activity together. 

 

N.4 班親子中秋慶團圓活動
The parent-child Mid-Autumn Festival


